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  Protokół Nr XXX/2021 

z XXX Sesji Rady Powiatu Tczewskiego 

z dnia  30 marca 2021 roku 

odbytej w trybie zdalnym. 

 

 

 

1. Wiceprzewodnicząca Powiatu Tczewskiego – Alicja Gajewska otworzyła  

XXX sesję Rady Powiatu Tczewskiego oraz odczytała poniższą informację: 

 

„Informuję, że obrady XXX Sesji Rady Powiatu Tczewskiego są nagrywane, transmitowane  

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane  

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej powiatu. Udział w obradach jest 

jednocześnie wyrażeniem zgody na upublicznienie swojego wizerunku. Treść klauzuli 

informacyjnej dotycząca przetwarzania danych osobowych jest umieszczona na drzwiach przed 

wejściem na salę obrad oraz na stronie BIP powiatu w zakładce Ochrona danych". 

 

2. Na podstawie elektronicznych potwierdzeń obecności Wiceprzewodnicząca stwierdziła 

prawomocność obrad (w związku z sukcesywnym dołączeniem do systemu zdalnej sesji 

obecnych było  20 radnych). 

 

3. Zgłaszanie wniosków do porządku obrad 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad  

3. Zgłaszanie wniosków do porządku obrad 

4. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Powiatu Tczewskiego 

5. Sprawozdanie Starosty Tczewskiego z bieżącej działalności Zarządu Powiatu Tczewskiego  

6. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz odpowiedziach na interpelacje  

i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji i w okresie międzysesyjnym  

7. Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji oraz informacja o stanie 

porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu tczewskiego za 2020 rok 

8. Rozpatrzenie informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Tczewie  

o aktualnym stanie bezpieczeństwa ochrony przeciwpożarowej oraz o zagrożeniach powiatu 

9. Sprawozdanie z programów polityki zdrowotnej 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznaczone będą środki pochodzące  

z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2021 r.  (druk Nr 14/2021) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków (druk Nr 15/2021) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących 

własność Powiatu Tczewskiego, położonych w Tczewie przy ul. Wojska Polskiego (druk Nr 

16/2021) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na czas oznaczony (druk Nr 17/2021) 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie statków 

lub innych obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu 

tczewskiego na rok 2021 (druk Nr 18/2021) 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych  

(druk Nr 19/2021) 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia na 2021 rok wysokości opłat za usunięcie i parkowanie 

pojazdów oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdów  

z drogi (druk Nr 20/2021) 
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17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Tczewskiego na 2021 rok  

(druk Nr 21/2021) 

18. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVI/178/2020 Rady Powiatu Tczewskiego  

z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Tczewskiego na lata 2021-2036 (druk Nr 22/2021) 

19. Interpelacje i zapytania 

20. Wnioski, oświadczenia i informacje 

21. Zakończenie obrad 

Wiceprzewodnicząca Rady wniosła o zdjęcie z porządku obrad punktu 12 „Podjęcie uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących własność Powiatu Tczewskiego, 

położonych w Tczewie przy ul. Wojska Polskiego (druk Nr 16/2021)” na wnioski Radnych 

zgłaszane na komisjach oraz przychylając się do sugestii Starosty Tczewskiego. 

 

Porządek obrad po zmianach:  

1. Otwarcie sesji 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad  

3. Zgłaszanie wniosków do porządku obrad 

4. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Powiatu Tczewskiego 

5. Sprawozdanie Starosty Tczewskiego z bieżącej działalności Zarządu Powiatu Tczewskiego  

6. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz odpowiedziach na interpelacje  

i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji i w okresie międzysesyjnym  

7. Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji oraz informacja o stanie 

porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu tczewskiego za 2020 rok 

8. Rozpatrzenie informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Tczewie  

o aktualnym stanie bezpieczeństwa ochrony przeciwpożarowej oraz o zagrożeniach powiatu 

9. Sprawozdanie z programów polityki zdrowotnej 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznaczone będą środki pochodzące  

z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2021 r.  (druk Nr 14/2021) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków (druk Nr 15/2021) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na czas oznaczony (druk Nr 17/2021) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie statków 

lub innych obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu 

tczewskiego na rok 2021 (druk Nr 18/2021) 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych  

(druk Nr 19/2021) 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia na 2021 rok wysokości opłat za usunięcie i parkowanie 

pojazdów oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdów  

z drogi (druk Nr 20/2021) 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Tczewskiego na 2021 rok  

(druk Nr 21/2021) 

17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVI/178/2020 Rady Powiatu Tczewskiego  

z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Tczewskiego na lata 2021-2036 (druk Nr 22/2021) 

18. Interpelacje i zapytania 

19. Wnioski, oświadczenia i informacje 

20. Zakończenie obrad 

W związku z brakiem uwag Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie 

wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 12 "Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
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sprzedaż nieruchomości stanowiących własność Powiatu Tczewskiego, położonych w Tczewie przy 

ul. Wojska Polskiego (druk Nr 16/2021)”. 

Wyniki głosowania: 

Obecnych 21 Radnych (nieobecni: B.Badziong, J. Kulas) 

Radny Roman Małecki nie brał udziału w głosowaniu.  

 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 

15 3 2 

 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Antczak Grażyna WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

13. Makać Gabriela ZA 

2. Badziong Bogdan NIEOBECNY 14. Małecki Roman OBECNY 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja ZA 16. Odya Piotr ZA 

5. Godlewski Dariusz ZA 17. Pawlusek Waldemar PRZECIW 

6. Kajzer Tomasz PRZECIW 18. Smoliński Stanisław ZA 

7. Kamińska Barbara ZA 19. Sosnowski Witold ZA 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studený Jiří ZA 

9. Kotlenga Tomasz ZA 21. Taraszkiewicz – Gurzyńska Maria WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

10. Kucharek Adam ZA 22. Tomaszewska Wiesława PRZECIW 

11. Kulas Jan NIEOBECNY 23. Zgoda Zbigniew ZA 

12. Łaga Piotr ZA    

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że punkt 12 "Podjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących własność Powiatu Tczewskiego, 

położonych w Tczewie przy ul. Wojska Polskiego (druk Nr 16/2021)” został zdjęty z porządku 

obrad większością głosów. 
 

Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała, iż punkty przesunęły się analogicznie i przeszła do 

głosowania porządku obrad wraz ze zmianami.  

Wyniki głosowania: 

Obecnych 21 Radnych (nieobecni: B. Badziong, J. Kulas) 

 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 

21 0 0 

 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela ZA 

2. Badziong Bogdan NIEOBECNY 14. Małecki Roman ZA 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja ZA 16. Odya Piotr ZA 

5. Godlewski Dariusz ZA 17. Pawlusek Waldemar ZA 
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6. Kajzer Tomasz ZA 18. Smoliński Stanisław ZA 

7. Kamińska Barbara ZA 19. Sosnowski Witold ZA 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studený Jiří ZA 

9. Kotlenga Tomasz ZA 21. Taraszkiewicz – Gurzyńska Maria ZA 

10. Kucharek Adam ZA 22. Tomaszewska Wiesława ZA 

11. Kulas Jan NIEOBECNY 23. Zgoda Zbigniew ZA 

12. Łaga Piotr ZA    

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad XXX sesji Rady Powiatu Tczewskiego 

wraz ze zmianami został przyjęty jednogłośnie. 

 

4. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Powiatu Tczewskiego  

 

Wiceprzewodnicząca Rady uwzględniła uwagi Radnego Piotra Odya oraz odczytała aneks do 

protokołu. 

   

5. Sprawozdanie Starosty Tczewskiego z bieżącej działalności Zarządu Powiatu  

Tczewskiego 

 

Radna Grażyna Antczak zapytała o szczegóły wyrażenia zgody przez Zarząd Powiatu 

Tczewskiego na przekazanie samochodu na rzecz Stowarzyszenia Kolory Życia.  

 

Radny Piotr Odya zapytał czy został ogłoszony kolejny przetarg na sprzęt po byłym Powiatowym 

Zarządzie Dróg oraz o podejmowane działania przez Zarząd w kwestii sprzedaży obiektu przy ul. 

Armii Krajowej, gdyż w związku z  zapisem środków ze sprzedaży po stronie dochodu, a brak 

działania w tym kierunku może powodować zagrożeniem budżetu. Na koniec Radny zapytał o 

informację dotyczącą zatrudniania dyrektorów oraz przedłużania kontraktów.  

 

Radny Piotr Łaga zapytał o harmonogram zadań inwestycyjnych na 2021 rok z wydzielonego 

rachunku dochodów na którym zgromadzone są środki z funduszu przeciwdziałania COVID – 19.  

 

Starosta Tczewski w odpowiedzi na pytanie radnej Grażyny Antczak, poinformował, że wyrażenie 

zgody było na wniosek Dyrektora Domu Pomocy Społecznej, który wystąpił o przekazanie pojazdu 

stowarzyszeniu, zaś o wartość pojazdu musiałby zapytać Dyrektora. W odpowiedzi na pytanie 

radnego Piotra Odya, Starosta poinformował, że przetarg został już ogłoszony, zaś sprzedaż 

budynku po byłym Powiatowym Zarząd Dróg jest zapisana w budżecie od 2016 roku, a także 

przedstawił ogłoszenia przetargu na sprzedaż / dzierżawę z lat poprzednich. Na koniec Starosta  

stwierdził, że Zarząd Powiatu skłania się do sprzedaży tego majątku i wpisane jest to do budżetu,  

pomagając w konstrukcji budżetu. Starosta odniósł się do informacji dotyczącą zatrudniania 

dyrektorów i poinformował, że najpierw Zarząd  zapozna się z opiniami Rad Pedagogicznych, 

Kuratorium i Związków Zawodowych. W odpowiedzi na pytanie radnego Piotra Łagi 

poinformował, że środki zgromadzone z funduszu przeciwdziałania COVID – 19 w 2020 roku 

zostały przekazane na dofinansowanie „Slurry Seal”, zaś w 2021 roku na drogę powiatową przy 

ulicy Akacjowej w miejscowości Rajkowy.  

 

Radny Piotr Odya zapytał czy decyzja dotycząca zatrudniania dyrektorów i przedłużania 

kontraktów nie leży w gestii zarządu. 

 

Radny Piotr Łaga dopytał o harmonogram prac zadań inwestycyjnych na 2021 rok.  

 

Radny Stanisław Smoliński wskazał przejęzyczenie Starosty Tczewskiego. 
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Starosta Tczewski potwierdził przejęzyczenie, a także dodał, że przedłużenie kadencji Dyrektorów 

wymaga zasięgnięcia opinii. Na koniec Starosta Tczewski przedstawił harmonogram. 

 

Radny Jan Kulas poruszył temat Roku Stefana Łaszewskiego oraz zapytał o współpracę z 

samorządami.  

 

Starosta Tczewski  poinformował, że współpraca układa się bardzo dobrze ze wszystkimi 

samorządami, jeżeli chodzi o rok Stefana Łaszewskiego to najbardziej zaangażowane będzie Miasto 

i Gmina Pelplin. Na koniec Starosta Tczewski wspomniał o wsparciu  Marszałka Województwa 

Pomorskiego.  

 

Radny Jan Kulas zaproponował zaproszenie liderów obszaru Metropolitalnego oraz konsultacje  

z Prezydentem i Przewodniczącym w związku z rokiem Stefana Łaszewskiego. 

 

6. Informacja o złożonych interpelacjach oraz odpowiedziach na interpelacje zgłoszone 

na poprzedniej sesji i w okresie międzysesyjnym.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Witold Sosnowski odczytał złożone interpelacje oraz odpowiedzi na 

interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji i w okresie międzysesyjnym. 

 

7. Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji oraz informacja o stanie 

porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu tczewskiego za 2020 rok 

Radny Jan Kulas poruszył temat wskaźnika przestępczości, nowego Komendanta Policji, wakatów 

oraz modernizacji siedziby a także poinformował o braku obecności Komendanta na Komisji 

Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej w celu omówienia materiału. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady zarządziła przerwę w związku z problemami technicznymi 

Radnego Romana Małeckiego. 

Przerwa od 11:01 do 11:15 

 

Radny Adam Kucharek zaprosił radnego Jana Kulasa na swoją komisję, gdzie zostały 

szczegółowo omówione materiały. 

 

Radny Roman Małecki przypomniał, iż zabiegał o częściowy remont Powiatowej Komendy 

Policji dla poprawy jakości pracy pracowników.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego 

Policji oraz informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu 

tczewskiego za 2020 rok zostało przyjęte. 

 

8. Rozpatrzenie informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Tczewie  

o aktualnym stanie bezpieczeństwa ochrony przeciwpożarowej oraz o zagrożeniach powiatu  

 

Radny Stanisław Smoliński zapytał o współpracę pomiędzy Powiatową Państwową Strażą 

Pożarną a Szpitalami Tczewskimi, w związku ratownictwem medycznym wydelegowanym przez 

straż.  

Starosta Tczewski poinformował, że współpraca pomiędzy Powiatową Państwową Strażą Pożarną 

a Szpitalami Tczewskimi trwa od początku pandemii, zaś wszystkie decyzje przechodzą przez 

Komendanta Wojewódzkiego. Na koniec Starosta dodał, że na chwile obecną szpital otrzymuje to 

co jest mu potrzebne, a jeśli będą problematyczne sytuacje to będzie reakcja.  
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Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że informacja Komendanta Powiatowego Państwowej 

Straży Pożarnej w Tczewie o aktualnym stanie bezpieczeństwa ochrony przeciwpożarowej oraz o 

zagrożeniach powiatu została rozpatrzona. 

 

9. Sprawozdanie z programów polityki zdrowotnej 

Radny Jan Kulas podziękował wydziałowi za przygotowanie sprawozdania i odczytał jego 

podsumowanie sprawozdania, a także poruszył temat związany m.in. z programem „Stop 

Cukrzycy” oraz z malejącymi środkami na programy zdrowotne. Na koniec Radny podziękował 

służbie zdrowia. 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznaczone będą środki 

pochodzące z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2021 r.  (druk 

Nr 14/2021) 

 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała pozytywną opinię Powiatowej Rady ds. Osób 

Niepełnosprawnych.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła pozytywną (jednogłośną) opinię 

komisji do w/w projektu uchwały. 

 

W związku z sugestią radnego Romana Małeckiego dot. konieczności opinii Komisji Zdrowia, 

Polityki Społecznej i Prorodzinnej, Wiceprzewodnicząca Rady zarządziła przerwę. 

Przerwa od 11:32 do 11:33 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej przedstawił pozytywną 

opinię komisji do w/w projektu uchwały. 

W związku z brakiem uwag Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie 

projekt w/w uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Obecnych 23 Radnych  

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 

23 0 0 

 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela ZA 

2. Badziong Bogdan ZA 14. Małecki Roman ZA 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja ZA 16. Odya Piotr ZA 

5. Godlewski Dariusz ZA 17. Pawlusek Waldemar ZA 

6. Kajzer Tomasz ZA 18. Smoliński Stanisław ZA 

7. Kamińska Barbara ZA 19. Sosnowski Witold ZA 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studený Jiří ZA 

9. Kotlenga Tomasz ZA 21. Taraszkiewicz – Gurzyńska Maria ZA 

10. Kucharek Adam ZA 22. Tomaszewska Wiesława ZA 

11. Kulas Jan ZA 23. Zgoda Zbigniew ZA 

12. Łaga Piotr ZA    
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Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że uchwała nr XXX/192/2021 w sprawie 

określenia zadań, na które przeznaczone będą środki pochodzące z Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2021 r.  została podjęta jednogłośnie. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków (druk Nr 15/2021) 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła pozytywną (jednogłośną) opinię 

komisji do w/w projektu uchwały. 

W związku z brakiem dodatkowych uwag Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poddała pod 

głosowanie projekt w/w uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

Obecnych 23 Radnych 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 

23 0 0 

 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela ZA 

2. Badziong Bogdan ZA 14. Małecki Roman ZA 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja ZA 16. Odya Piotr ZA 

5. Godlewski Dariusz ZA 17. Pawlusek Waldemar ZA 

6. Kajzer Tomasz ZA 18. Smoliński Stanisław ZA 

7. Kamińska Barbara ZA 19. Sosnowski Witold ZA 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studený Jiří ZA 

9. Kotlenga Tomasz ZA 21. Taraszkiewicz – Gurzyńska Maria ZA 

10. Kucharek Adam ZA 22. Tomaszewska Wiesława ZA 

11. Kulas Jan ZA 23. Zgoda Zbigniew ZA 

12. Łaga Piotr ZA    

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że uchwała nr XXX/193/2021 w sprawie 

udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków została podjęta jednogłośnie. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, 

której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na czas oznaczony (druk Nr 17/2021) 

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji przedstawiła pozytywną 

(jednogłośną) opinię komisji do w/w projektu uchwały. 

W związku z brakiem dodatkowych uwag Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poddała pod 

głosowanie projekt w/w uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Obecnych 23 Radnych 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 

23 0 0 
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Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela ZA 

2. Badziong Bogdan ZA 14. Małecki Roman ZA 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja ZA 16. Odya Piotr ZA 

5. Godlewski Dariusz ZA 17. Pawlusek Waldemar ZA 

6. Kajzer Tomasz ZA 18. Smoliński Stanisław ZA 

7. Kamińska Barbara ZA 19. Sosnowski Witold ZA 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studený Jiří ZA 

9. Kotlenga Tomasz ZA 21. Taraszkiewicz – 

Gurzyńska Maria 

ZA 

10. Kucharek Adam ZA 22. Tomaszewska Wiesława ZA 

11. Kulas Jan ZA 23. Zgoda Zbigniew ZA 

12. Łaga Piotr ZA    

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że uchwała nr XXX/194/2021 w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość, na czas oznaczony została podjęta jednogłośnie. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie 

statków lub innych obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na terenie 

powiatu tczewskiego na rok 2021 (druk Nr 18/2021) 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła pozytywną (jednogłośną) opinię 

komisji do w/w projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska przedstawił pozytywną 

opinię komisji do w/w projektu uchwały. 

 

Radny Piotr Odya zapytał dlaczego opłaty nie zostały ustalone na najwyższym poziomie.  

 

Starosta Tczewski poinformował, że na Komisji Budżetu i Finansów wyjaśniano, że stawki 

ustalone są ministerialnie i  jest możliwość zastosowania 20 % obniżki. 

Radny Piotr Odya stwierdził, że nie jest członkiem Komisji Budżetu i Finansów, więc nie posiada 

takiej informacji.  

 

W związku z brakiem uwag Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie 

projekt w/w uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

Obecnych 23 Radnych  

 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 

21 0 2 
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Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela ZA 

2. Badziong Bogdan ZA 14. Małecki Roman ZA 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja ZA 16. Odya Piotr WSTRZYMUJE 

SIĘ 

5. Godlewski Dariusz ZA 17. Pawlusek Waldemar ZA 

6. Kajzer Tomasz ZA 18. Smoliński Stanisław ZA 

7. Kamińska Barbara ZA 19. Sosnowski Witold ZA 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studený Jiří WSTRZYMUJE 

SIĘ 

9. Kotlenga Tomasz ZA 21. Taraszkiewicz – Gurzyńska Maria ZA 

10. Kucharek Adam ZA 22. Tomaszewska Wiesława ZA 

11. Kulas Jan ZA 23. Zgoda Zbigniew ZA 

12. Łaga Piotr ZA    

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że uchwała nr XXX/195/2021 w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających z 

obszarów wodnych położonych na terenie powiatu tczewskiego na rok 2021  została podjęta 

większością głosów. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych  

(druk Nr 19/2021) 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej przedstawił pozytywną 

opinię komisji do w/w projektu uchwały. 

W związku z brakiem uwag Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie 

projekt w/w uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

Obecnych 23 Radnych  

 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 

23 0 0 

 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela ZA 

2. Badziong Bogdan ZA 14. Małecki Roman ZA 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja ZA 16. Odya Piotr ZA 

5. Godlewski Dariusz ZA 17. Pawlusek Waldemar ZA 

6. Kajzer Tomasz ZA 18. Smoliński Stanisław ZA 

7. Kamińska Barbara ZA 19. Sosnowski Witold ZA 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studený Jiří ZA 
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9. Kotlenga Tomasz ZA 21. Taraszkiewicz – Gurzyńska Maria ZA 

10. Kucharek Adam ZA 22. Tomaszewska Wiesława ZA 

11. Kulas Jan ZA 23. Zgoda Zbigniew ZA 

12. Łaga Piotr ZA    

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że uchwała nr XXX/196/2021 w sprawie ustalenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych  została podjęta jednogłośnie. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia na 2021 rok wysokości opłat za usunięcie i 

parkowanie pojazdów oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od 

usunięcia pojazdów z drogi (druk Nr 20/2021) 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła pozytywną opinię komisji do w/w 

projektu uchwały. (wynik głosowania: 5 za; 1 wstrzymujący się; 1 os. nie brała udziału w 

głosowaniu) 

W związku z brakiem uwag Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie 

projekt w/w uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

Obecnych 23 Radnych  

 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 

23 0 0 

 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela ZA 

2. Badziong Bogdan ZA 14. Małecki Roman ZA 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja ZA 16. Odya Piotr ZA 

5. Godlewski Dariusz ZA 17. Pawlusek Waldemar ZA 

6. Kajzer Tomasz ZA 18. Smoliński Stanisław ZA 

7. Kamińska Barbara ZA 19. Sosnowski Witold ZA 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studený Jiří ZA 

9. Kotlenga Tomasz ZA 21. Taraszkiewicz – Gurzyńska Maria ZA 

10. Kucharek Adam ZA 22. Tomaszewska Wiesława ZA 

11. Kulas Jan ZA 23. Zgoda Zbigniew ZA 

12. Łaga Piotr ZA    

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że uchwała nr XXX/197/2021 w sprawie ustalenia 

na 2021 rok wysokości opłat za usunięcie i parkowanie pojazdów oraz wysokości kosztów 

powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdów z drogi  została podjęta jednogłośnie. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Tczewskiego na 2021 rok (druk Nr 

12/2021) 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła pozytywną opinię komisji do w/w 

projektu uchwały. (wynik głosowania: 5 za; 1 wstrzymujący się; 1 os. nie brała udziału  

w głosowaniu) 
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Radny Stanisław Smoliński zapytał o zwiększenie po stronie wydatków o kwotę 160.000 zł na 

zabezpieczenie środków na zakup dwóch samochodów. Radny zaproponował zakup jednego 

samochodu, a pozostałe środki przekazać na pomoc Covid-ową w dobie pandemii.  

 

Radny Piotr Odya odniósł się do wypowiedzi Starosty Tczewskiego w punkcie sprawozdanie  

z działalności w. kwestii związanej ze sprzedażą obiektu po byłym Powiatowym Zarządzie Dróg. 

Radny poinformował, że ostatnia próba sprzedaży miała miejsce w 2018 roku i po tym  nie 

podejmowano żadnych działań z tym związanych. Radny wskazał, że Starosta nie chce na siłę 

sprzedawać tego obiektu, a mamy zawartą uchwałę o sprzedaży, a podpisywanie inwestycji w 

budżecie pod potencjalne dochody robione są fikcyjnie – czy jest to prawidłowe działanie. Radny 

zapytał, także czy podpisanie umowy dzierżawy nie jest jednoznaczne ze zdjęciem z dochodów 

kwoty, która jest przewidziana za sprzedaż obiektu po byłym Powiatowym Zarządzie Dróg.  

 

Radny Witold Sosnowski zapytał jakie samochody zostaną zakupione.  

Radny Jan Kulas poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów zastanawiała się nad drugą 

połową roku 2021 roku i perspektywą budżetu. Radny stwierdził, że wydatki inwestycyjne 

związane z zakupem samochodów mogłyby służyć również radnym. Radny zwrócił uwagę na 

przewidywanie skutków finansowych oraz sytuacji w kraju w związku z Covid – 19. 

 

Radny Stanisław Smoliński zapytał o kwotę za jaką dzierżawiony jest budynek po byłym 

Powiatowym Zarządzie Dróg oraz zasugerował, że sprzedaż może być nieopłacalna.  

 

Radny Waldemar Pawlusek stwierdził, że jest zaskoczony chęcią  zdjęcia zakupu samochodów, 

dodał że  do konstrukcji budżetu potrzebne są założenia, a samochody są potrzebne i jest przeciwny 

zdejmowania tego z budżetu.  

 

Radny Dariusz Godlewski zapytał ile aut było do dyspozycji wydziałów, zaś Radny Adam 

Kucharek stwierdził, że pracownikom wystarczyłby jeden samochód.  

 

Starosta Tczewski stwierdził, że decyzja o dzierżawie nie przeszkadza w sprzedaży budynku, zaś 

jeżeli chodzi o kwotę dzierżawy, Starosta przekazał, że kwota ta wynosi ok. 13.000 zł., ale nie są 

ponoszone koszty utrzymania budynku oraz podatków. Starosta poinformował, że środki na zakup 

samochodów zostały pozyskane ze sprzedaży sprzętu po byłym Powiatowym Zarządzie Dróg, a 

kwota zapisana budżecie nie jest kwotą ostateczną. 

 

Radny Adam Kucharek poprosił o sprecyzowanie kwoty wynajmu, a także stwierdził, że w 

trakcie kadencji kiedy był członkiem zarządu baza samochodowa wystarczała, a jeśli nie to 

zwracano się do Domów Pomocy Społecznej, gdzie samochody były użyczanie w miarę potrzeb.  

 

Radny Witold Sosnowski ponownie poprosił o dane techniczne.  

 

Radny Piotr Odya poinformował, że wpisujemy uchwałę do sprzedaży, a nie chcemy sprzedać tej 

nieruchomości. Radny poprosił, aby doprecyzować jak to się ma do zapisów budżetowych, gdzie 

kwota została sztucznie zapisana, a nie chcemy podejmować żadnych działań. Na koniec Radny 

zapytał dlaczego do budżetu nie jest wpisywana kwota z dzierżawy, a jedynie potencjalnej 

sprzedaży.  

 

Radny Roman Małecki poruszył temat bezpieczeństwa poruszania się dziesięcioletnim 

samochodem, stwierdzając brak zagrożenia jazdy takim samochodem.  

 

Starosta Tczewski przekazał, że jest możliwość wysłania specyfikacji zapytania do dilerów, zaś 

jeżeli chodzi o bezpieczeństwo to Starosta stwierdził, że radny ponosi odpowiedzialność jedynie za 
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siebie, zaś Starosta za wszystkich pracowników. Starosta poinformował, że na tą chwilę 

wynajmowane są pomieszczenia, ale jeżeli Zarząd wystąpi ze sprzedażą to kupujący zostanie 

poinformowany o wynajmie. Na koniec Starosta Tczewski stwierdził, że nie wycofujemy się ze 

sprzedaży tylko działamy dla najlepszych korzyści dla powiatu.  

 

Radny Piotr Odya zapytał, czy ma rozumieć, że jeszcze w kwietniu będzie przetarg na sprzedaż 

budynku po byłym Powiatowym Zarządzie Dróg. 

 

Radny Adam Kucharek poinformował, że nie uzyskał odpowiedzi.  

 

Starosta Tczewski poinformował, że jest to kwota 13.010,72 zł. brutto miesięcznie, a jeżeli chodzi 

o sprzedaż budynku po byłym Powiatowym Zarządzie Dróg, Starosta stwierdził, że  Zarząd nie 

spieszy się, ale to nie znaczy, że nie planuje.  

 

Radny Piotr Odya poprosił o złożenie deklaracji, czy Starosta jako Przewodniczący Zarządu  

wprowadzi kwestię ogłoszenia przetargu na sprzedaż budynku po byłym Powiatowym Zarządu 

Dróg. 

 

Starosta Tczewski stwierdził, że jego uwaga nie miała nic wspólnego z pracą zarządu za kadencji 

Radnego Adama Kucharka, a tamten sprzęt jeździł do dzisiaj.  

 

Radny Waldemar Pawlusek stwierdził, że Radni czepiają się słówek, a nie problemów i niektórzy 

chcą być organem stanowiącym i wykonawczym, bo aby skonstruować budżet to inwestycje 

podkłada się pod wydatki. Radny dodał, że dzierżawa nie stoi na przeszkodzie sprzedaży tej 

nieruchomości, należy wybrać korzystniejszą opcję.  

 

Radny Adam Kucharek stwierdził, że pytanie dot. kosztów miesięcznych nie jest czepialstwem.  

 

Radny Piotr Odya stwierdził, że kwestie pytań i próby doprecyzowania są odbierane jako 

czepianie się  słówek, a przetarg od 2018 roku do marca 2020 roku nie odbył się.  

 

Radny Roman Małecki stwierdził, że jako Radni powinni zadawać pytania i żądać wyjaśnień, a w 

sytuacji gdzie poucza się Radnych jak powinni wykonywać mandat jest przekroczeniem zasad 

kultury i niewłaściwe. Radny przypomniał, że to Rada wybrała Zarząd i ma obowiązek rozliczać i 

żądać wyjaśnień, a Radny ma prawo głosować z pełnym przekonaniem.   

 

Radny Piotr Odya ponowił prośbę o jasną deklarację.   

 

Starosta Tczewski stwierdził, że jeżeli Zarząd uzna za stosowne i podejmą taką decyzję to Radny 

Piotr Odya zostanie poinformowany w pierwszej kolejności.  

 

Radny Dariusz Godlewski przypomniał, że na jedno z pytań miał odpowiedzieć Skarbnik Powiatu 

Tczewskiego, zaś Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała, że Starosta Tczewski wyczerpująco 

odpowiedział na to pytanie.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie zmian  

w budżecie Powiatu Tczewskiego na 2021 rok. 

 

Wyniki głosowania: 

Obecnych 23 Radnych 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 

13 1 9 
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Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela ZA 

2. Badziong Bogdan ZA 14. Małecki Roman WSTRZYMUJE SIĘ 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja ZA 16. Odya Piotr WSTRZYMUJE SIĘ 

5. Godlewski Dariusz WSTRZYMUJE 

SIĘ 

17. Pawlusek Waldemar ZA 

6. Kajzer Tomasz ZA 18. Smoliński Stanisław WSTRZYMUJE SIĘ 

7. Kamińska Barbara WSTRZYMUJE 

SIĘ 

19. Sosnowski Witold WSTRZYMUJE SIĘ 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studený Jiří PRZECIW 

9. Kotlenga Tomasz WSTRZYMUJE 

SIĘ 

21. Taraszkiewicz – 

Gurzyńska Maria 

ZA 

10. Kucharek Adam WSTRZYMUJE 

SIĘ 

22. Tomaszewska Wiesława ZA 

11. Kulas Jan ZA 23. Zgoda Zbigniew WSTRZYMUJJE SIĘ 

12. Łaga Piotr ZA    

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że uchwała nr XXX/198/2021 w sprawie zmian w 

budżecie Powiatu Tczewskiego na 2021 rok została podjęta większością głosów. 

 

17. Podjęcie  uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVI/178/2020 Rady Powiatu Tczewskiego  

z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Tczewskiego na lata 2021-2036 (druk Nr 1 3 / 202 1 ). 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła pozytywną opinię komisji do w/w 

projektu uchwały. (wynik głosowania: 5 za; 1 wstrzymujący się; 1 os. nie brała udziału w 

głosowaniu) 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie uchwałę zmieniającą uchwałę Nr 

XXVI/178/2020 Rady Powiatu Tczewskiego z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie przyjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Tczewskiego na lata 2021-2036. 

 

Wyniki głosowania: 

Obecnych 23 Radnych  

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 

14 0 9 

 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela ZA 

2. Badziong Bogdan ZA 14. Małecki Roman WSTRZYMUJE SIĘ 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja ZA 16. Odya Piotr WSTRZYMUJE SIĘ 

5. Godlewski Dariusz WSTRZYMUJE 

SIĘ 

17. Pawlusek Waldemar ZA 
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6. Kajzer Tomasz ZA 18. Smoliński Stanisław WSTRZYMUJE SIĘ 

7. Kamińska Barbara WSTRZYMUJE 

SIĘ 

19. Sosnowski Witold WSTRZYMUJE SIĘ 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studený Jiří WSTRZYMUJE SIĘ 

9. Kotlenga Tomasz WSTRZYMUJE 

SIĘ 

21. Taraszkiewicz – 

Gurzyńska Maria 

ZA 

10. Kucharek Adam ZA 22. Tomaszewska Wiesława ZA 

11. Kulas Jan ZA 23. Zgoda Zbigniew WSTRZYMUJE SIĘ 

12. Łaga Piotr ZA    

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że uchwała nr XXIX/199/2021 zmieniająca  

uchwałę Nr XXVI/178/2020 Rady Powiatu Tczewskiego z dnia 21 grudnia 2020 r.  

w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Tczewskiego na lata 2021-2036  

została podjęta większością głosów. 

 

18. Interpelacje, wnioski i zapytania 

 

Radny Tomasz Kajzer złożył interpelację dotyczącą zanieczyszczania ul. 30 Stycznia oraz okolicy 

przez za niskie zabezpieczenia składu węglowego. 

 

Radny Zbigniew Zgoda stwierdził, że odpowiedź na jego zapytanie była płytka i miałka, a także 

zapytał czy wyniki audytu mają wpłynąć na sieć szkół specjalnych w Powiecie Tczewskim.   

 

Radny Witold Sosnowski poinformował, że Skarbnik Powiatu Tczewskiego potwierdził uzyskaną 

kwotę ok 200.000 zł. za sprzedaż sprzętu po byłym Powiatowym Zarządzie Dróg, a także zapytał 

czy Starosta Tczewski zadowolony jest z wyniku oraz kiedy planuje kolejny przetarg.  

 

Radna Barbara Kamińska nawiązała do złożonego zapytania Radnego Zbigniewa Zgody  

i poinformowała, że na Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji pytała o cel tego audytu, ale 

nie uzyskała odpowiedzi, a Radni chcieliby poznać zamiary Zarządu.  

 

Radny Waldemar Pawlusek poinformował, że audyt jest niezbędny do analizy, gdyż Zarząd nie 

ma w planach likwidacji, a jedynie sprawdzenie kosztów związanych z prowadzeniem szkoły. 

Radny poinformował, że występuje problem zarządzania tym budynkiem, a jednym z wariantów 

zgodnym z przepisami jest przekazanie szkoły wraz z ich zadaniami do Miasta i Gminy Pelplin – 

szkoła i dzieci nic nie stracą, a mogą zyskać. Na koniec Radny odniósł się do sprzedaży budynku 

przy ul. Wojska Polskiego i stwierdził, że od 10 lat wiadomo było, że dzieci, aby żyły w lepszych 

warunkach, będą musiały opuścić ten budynek, a także dodał, że Radni narażają powiat na straty 

finansowe.  

 

Radna Barbara Kamińska poinformowała, że jest to pierwsza informacja co do celu audytu, gdyż 

Starosta ani razu nie wypowiedział, się na ten temat. Radna dodała, że nie są prowadzone rozmowy 

z Dyrektorami i to jest pierwsza konkretna informacja.  

 

Radny Dariusz Godlewski zapytał czy chęć przekazania sprzętu po byłym Powiatowym Zarządzie 

Dróg do Miasta Tczewa w ramach utrzymania dróg nie była błędem Zarządu, ponieważ z tytułu 

sprzedaży  uzyskano ok 200.000 zł., a nie zostały sprzedane wszystkie składniki mienia. Radny na 

koniec stwierdził, że radni nie będący członkami zarządu bardziej są zatroskani finansami powiatu, 

niż Zarząd który naraził powiat na straty.  

 

Radny Waldemar Pawlusek poinformował, że z tego co pamięta to umowa  z Miastem była 
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rozłożona na dłuższy okres czasu i korzyść byłą na  ok. 360.000 zł. Na koniec Radny stwierdził,  

że postara się to sprawdzić i wyjaśnić.  

 

Radny Witold Sosnowski poinformował, że te informacje były ujęte w uchwale Rady Miasta  

i kwoty znacznie różniły się od przedstawionych przez Radnego Waldemara Pawluska. Radny 

zaproponował dokładne omówienie oraz wyciągnięcie wniosków na przyszłość.  

 

Radny Piotr Odya poinformował, że jeśli Zarząd przygotuje uchwałę intencyjną to będzie za 

przyjęciem takiego projektu uchwały, natomiast projekt  uchwały zdjętej z porządku obrad XXX 

sesji Rady Powiatu Tczewskiego jest projektem uchwały ostatecznej – taka sytuacja miała miejsce z 

budynkiem po byłym Powiatowym Zarządzie Dróg. Na koniec dodał, że dobrze skonstruowany 

projekt nie będzie budził tylu wątpliwości.  

 

Radny Jan Kulas przekazał, iż prowadził rozmowy z Dyrektorkami Placówek na temat przyszłości 

i rozwoju. Na koniec Radny stwierdził, że brakuje mu opinii Komisji Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji.  

 

Radny Dariusz Godlewski poruszył temat złego stanu nawierzchni na ul. Czatkowy – odcinek na 

którym został położony dywanik „Slurry Seal”. 

 

Radna Gabriela Makać wróciła do tematu przekazania sprzętu do Miasta Tczewa i stwierdziła, że 

jeżeli Miasto miałoby utrzymywać drogi powiatowe to wynikłyby z tego oszczędności, bo do 

tegorocznego odśnieżania musieliśmy dołożyć.  

 

Radny Witold Sosnowski zaproponował dogłębne zapoznanie się z dokumentami, bo wypowiedź 

nie ma nic wspólnego z rzeczywistością. Na koniec Radny stwierdził, że chętnie spotka się  

i podyskutuje na ten temat.  

 

Radny Tomasz Kajzer stwierdził, że jeśli ktoś sprzedawał, bądź kupował dom wie z jakimi trzeba 

zetknąć się problemami i zdjęcie tego projektu było błędem, ze względu na środki, które będą 

potrzebne w związku z pandemią.  

 

Radny Dariusz Godlewski stwierdził, że w tym przypadku wskazana jest rozwaga. 

 

Radny Jan Kulas poruszył temat zabezpieczenia pracowników w funkcjonujących jeszcze 

placówkach oraz wariantów przedstawionych przez Zarząd Powiatu Tczewskiego i zaproponował 

podjęcie uchwały w maju. Radny wspomniał, także o podpisach dot. zlikwidowanej biblioteki.   

 

Radny Piotr Odya w odpowiedzi na wypowiedź Radnej Gabrieli Makać poinformował, że powiat 

musiałby dołożyć do „akcji zima”, bo wyraźnie zostało powiedziane, że miasto miało odpowiadać 

tylko do konkretnej kwoty, a więc powiat po przekazaniu sprzętu i tak musiałby dołożyć środki do 

„akcji zima”.  

 

19. Oświadczenia i informacje 

 

Radny Jan Kulas złożył życzenia Wielkanocne, zaś Radny Stanisław Smoliński poinformował  

o uczestnictwie jednego z radnych w „sesji”  Stowarzyszenia LOT Kociewie. 

 

Radna Barbara Kamińska poinformowała, że zostały przedstawione założenia dot. strategii 

oświatowej, a także zapytała w jaki sposób przekazać uwagi do przesłanego materiału.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała o wpływie pisma od Prokuratury Rejonowej  

w Kartuzach, a także przedstawiła datę planowanej sesji Rady Powiatu Tczewskiego (27.04.2021 r.)  
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Starosta Tczewski złożył życzenia Wielkanocne do których Wiceprzewodnicząca Rady dołączyła 

się.  

 

20. Zakończenie obrad 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego Alicja Gajewska, w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad, zamknął obrady XXX Sesji Rady Powiatu Tczewskiego VI kadencji. 
  

 Zakończenie sesji godz. 13:20 
 

Sporządziła:          Zatwierdziła: 

Patrycja Kata 

Wiceprzewodnicząca Rady  

/-/ Alicja Gajewska 


